

26 october, 2024
La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Alicia Zimmermann

BRAND AMBASSADOR



Alicia Zimmermann, a third generation cannabis executive, entered the industry officially in 2022 after graduating from Mills College [Oakland, California.] Her first position out of college was the Director of European Expansion for a Washington DC based cannabis MSO. In this role, she engaged with executives and consultants in the areas of cross border compliance, real estate, supply chain, and brands. Currently, Alicia creates and executes operational elements of The Cannabis Summit. Named the Outstanding Spanish Student of the year from the Mills Spanish department, Alicia, a dual citizen of Germany and the US, also speaks German and French. She holds a bachelor's degree in Political Science with a minor in Spanish and is based out of Normandy, France. She begins her Master's in International Relations at the Geneva School of Diplomacy and International Relations in September.



www.mrasrq.com

26 octobre 2024
La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Alicia Zimmermann

BRAND AMBASSADOR



Alicia Zimmermann, cadre de troisième génération dans le secteur du cannabis, est entrée officiellement dans l'industrie en 2022 après avoir été diplômée du Mills College (Oakland, Californie). Son premier poste à la sortie de l'université était celui de directrice de l'expansion européenne pour un MSO de cannabis basé à Washington DC. Dans ce rôle, elle s'est engagée avec des cadres et des consultants dans les domaines de la conformité transfrontalière, de l'immobilier, de la chaîne d'approvisionnement et des marques. Actuellement, Alicia crée et exécute les éléments opérationnels du Cannabis Summit. Nommée meilleure étudiante en espagnol de l'année par le département d'espagnol de Mills, Alicia, qui possède la double nationalité allemande et américaine, parle également l'allemand et le français. Elle est titulaire d'une licence en sciences politiques avec une mineure en espagnol et vit en Normandie, en France. Elle entame en septembre un master en relations internationales à l'École de diplomatie et de relations internationales de Genève.



www.mrasrq.com